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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 2015. január 19. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 
üléséről.  
 
Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Nánási Tamás - bizottsági tag  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag -1. napirendi ponttól 

 Szanyi József – bizottsági tag 

 Tarjáni István- polgármester 

 Varga László-alpolgármester 

 Dr. Révész Zoltán - aljegyző 

 Pomaházi Krisztina – Igazgatási osztályvezető 

 Tóth Attila- Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

 Tóth Tamás- Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

 Regős Zoltánné- Gólyafészek Bölcsőde  

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 

Bodorkos Ádám: köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a 
bizottság határozatképes, az ülést 17 09 órakor megnyitja. Elmondta, hogy Molnár Tibor előre 
jelezte távollétét. Dr. Tálas- Tamássy Tamás késését jelezte telefonon. 

A jegyzőkönyv hitelesítésére Szanyi Józsefet kéri fel. 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

Napirend: 

1) Biatorbágy Város ifjúságpolitikai koncepciójáról 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi intézmény-felújítási programjáról 

3) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben 2014. IV. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről 

4) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. évi munkatervéről 

5) Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2014. évi működéséről 

6) A 2014. évi Egészségnap szakmai és pénzügyi beszámolójáról 
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7) Tájékoztató a 2014. évi lisztérzékenység szűrőprogramról 

8) Az elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről 

 
1) Biatorbágy Város ifjúságpolitikai koncepciójáról 

Dr. Révész Zoltán: Most csak a cselekvési terv került kiküldésre. A teljes anyag a most 

javasolt módosításokkal kerülhet elfogadásra.  

Szanyi József: A cselekvési tervben szerepel, hogy a Szabadság utca 8. szám alatti 

ingatlanból az Egészségházba költözne az ifjúság. Ezzel az önkormányzatnak más célja 

van. Javasolja, hogy ha ebbe a költözésbe nem megy bele az önkormányzat, akkor keressen 

egy megfelelő helyet az ifjúságnak.  

Bodorkos Ádám: A tervben benne van, hogy keresi a helyiséget.  

Tóth Attila: A táblázatos cselekvési terv megvalósítása folyamatos lenne. Konkrét helyre 

igény nem érkezett a fiatalok részéről. Egy kutatás lenne a fiatalok részéről, hogy pontosan 

mire gondolnak. Tárgyalások megindítása egy kulturált támogatható szórakozó helyről. 

Annak megvizsgálása, hogy a Szabadság utca 8. címről elköltözzön az egészségügyi és 

ifjúsági ház ott. Az Egészségház funkcióját a fejlesztéssel együtt kell kezelni, ezt a 

lehetőséget nem kihagyva belőle. A Szabadság utcai rendelő helyzete mindig kérdéses volt. 

A lényeg, hogy ne felejtődjön el. A Pedagógiai Szakszolgálat felköltözése az Egészségházba 

és a 10 millió hozzárendelése, a költségvetésen felül van. 2015. július a határidő, 

megcélozva azt, hogy erről tárgyalni kell. Azt elfogadják, hogy az Egészségház egyéb 

funkciójának tárgyalásával együtt tárgyalásra kerül a kérdés. Mint az egész ifjúság politikai 

koncepció összefügg a kulturális koncepcióval illetve a sport koncepcióval. Javasolja, hogy a 

táblázatba kerüljön be az, hogy a Pedagógiai Szakszolgálat felköltöztetése az 

Egészségházba a jelenlegi helyen újra teljes heti nyitva tartást szolgáltatni az ifjúságnak. 

Kiegészítve azzal, hogy az egészségház funkcióbővítésének vizsgálatával összefüggésben.  

Nánási Tamás: Az egészségház második emeletét összefüggésében kell szemlélni.  Egy 

verzió volt ehhez kapcsolódóan a Szabadság utca 8. szám alatti ingatlannak a teljes 

felköltöztetése. Jogos igény, hogy az ifjúság rendelkezésére olyan tér álljon rendelkezésére, 

amit más szolgáltató nem használ. Az ifjúsági referens a cselekvési tervvel ellentétben, 

nagyon sok elvi szintű feladatot rendelnének egy önkormányzati alkalmazotthoz. Ugyanakkor 

van működő közösség, intézményi szintű kezdeményezések, amik kapcsolatban állnak az 

ifjúsággal. Az egész cselekvési tervnek akkor van értelme, ha működő közösségek veszik 

igénybe, vagy követeik ki. Elképzelése szerint a Faluházban lévő kezdeményezést ki kellene 

bővíteni azzal, hogy kapjon ifjúságreferensi feladatköröket az, aki ott dolgozik. De 

mindenképpen ebből a közösségből kiindulva. A közösség szervezést, helyszín keresése 

kialakítását, az információáramlás megteremtését tudja elképzelni az ifjúsági referens 

feladataként. Ezt a hármat el tudja képzelni a már működő kezdeményezésre ráépülne és 

akár státuszban fogalmazódna meg. A tervben szereplő buszjáratról a véleménye, hogy az 

Önkormányzatnak kellene a Volánnal tárgyalni, nem referensi feladat, ez 

közlekedésszervezéssel összefüggő kérdés. A hely lehetne a szervező feladata.  Ezen túl a 

drog és alkohol kérdések a kerekasztal kérdése, véleménye szerint Családsegítő Szolgálat, 

megint csak nem referensi feladat. Az úszással kapcsolatban, ha a létező közösségnek 

megvannak a javaslatai, konkrétumok, akkor érdemes ezzel foglalkozni. Lakáspolitika, 
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családpolitika, ez egy nagy adósága Biatorbágynak. Ez a ciklusprogramban kiemelkedő 

helyen kellene hogy szerepeljen és ebben megfelelő döntéseket kell hozni a házasok, 

családok, idősek tekintetében Az információ áramlás szervezőé, a középiskola megint 

önkormányzat,  megint ciklusprogram, oktatási koncepció, nem referens. Közösségi 

Szolgálat izgalmas dolog, de úgy gondolja, hogy az iskolák és a családsegítő 

együttműködésével tudna megvalósulni.  A referenst ott választaná el a három funkciónál, 

hogy a közösség szervezést, helyszín keresése kialakítását, az információáramlás, aki 

közvetlen kapcsolatban áll már most is az érintettekkel és ezt a kapcsolatrendszerét bővíteni 

tudja. Javasolja, hogy ne a hivatalba ültessenek be egy referenst. A táblázat nagymértékű 

módosítását javasolja.  

Varga László: Az Egészségház szolgáltatásainak felülvizsgálata, bővítése is már az elmúlt 

ciklusban is jelentkezett. Véleménye szerint az Egészségház funkcióit egészségház 

funkciójának a figyelembe vételével. Körülbelül 3 éve is felmerült a Szabadság utcai épület 

funkcióinak felköltöztetése. A szolgáltatásokat főleg a biai lakosok veszik igénybe. Idős 

emberek veszik ezt igénybe, akik fölösleges lenne az utaztatása. A költöztetés mint 

helyigény kielégítés merült fel. Összeállításra kerül nagyon rövid időn belül egy olyan 

anyag,a miben az ellátandó, vagy felmerülő ellátni való igények lesznek az egyik oszlopban, 

benne. Vannak üres ingatlanok amire építeni lehetne, amiket bővíteni, felújítani lehetne. 

érkeztek felajánlások eladó ingatlanokra vonatkozóan. nem tartja szerencsésnek, ha azonnal 

elkezdenek funkciókat átrendezni, azért, hogy az egyik helyiséghez jusson. A referens helye 

hol lenne? Ki lenne a főnöke? Kérdése, hogy ez a meglévő referensek feladataihoz hasonló 

feladatokat látna el? Egyeztetést ajánl a vezetőkkel, mert részben logikai átszervezések 

vannak napirenden, munkaerő gazdálkodási kérdés.  

Tóth Tamás: Nagyon széles feladatokkal ellátott személy lenne a referens. Legfontosabb 

feladata a koncepcióval kapcsolatos, az abban foglalt feladatok megvalósításának 

ellenőrzése, figyelemmel kísérése. A bizottsági üléseken való részvétel, kapocs lenne az 

önkormányzat és az ifjúság között. Például a pályázatfigyelésben közvetítő szerepet töltene 

be.  Az ifjúsággal akár fogadóórán tudjon találkozni. Ha nem az önkormányzaton belül, akkor 

azon lehetne gondolkozni, hogy hol, de úgy gondolták, hogy az önkormányzaton belül 

helyeznék el és az önkormányzat lenne a munkaadója. Buszjárat: 150Ft/kilométerrel 

kiszámolt összeg egy 15 fős kisbuszra számolva. Véleményük szerint érdemes lenne 2 

hónap elteltével felülvizsgálni a kihasználtságát. Szórakozás, szabadidő tekintetében a 

Faluház meg volt hívva a megbeszélésekre, ez a kérdés a Faluházzal egyeztetett. A 

szórakozás, szabadidő eltöltése a Nagycsaládos Egyesület elnöke vetette fel a kérdést, ami 

már javaslatként bennük felmerült, csak még nem forrott ki, hasonlóan az uszodához. A helyi 

ifjúság információhoz jutásnak segítését leginkább a Facebook-on keresztül valósulna meg. 

A honlap nem újként, hanem a meglévők bővítésével valósulna meg. Az ifjúság 90% -a 

használja ezeket, mégsem érnek célt az információk. Emiatt kellene a bővítés. A helyi tv a 

Faluház javaslata volt, hisz ezzel az ifjúságnak is biztosítanák az információ áramlást. 

testvérvárosi kapcsolatok ápolása tekintetében kifejezetten az ifjúságra helyeződne a 

hangsúly. A testvérvárosok fiataljaival nincs kialakított kapcsolat.  

Nánási Tamás: Miért nem kell ifjúsági referens? A munkaköri leírásban elsősorban elvi 

feladatokat tartalmaz. Kérdése, hogy mit fog csinálni a referens? Középiskolával, droggal, 

lakás- és családpolitikával nem fog foglalkozni, buszjáratot is más funkciók meg tudják 

oldani. Az önkormányzat jelenlegi rendszerében az ifjúsággal kapcsolatos feladatok zöme 

gazdára tud találni. A fennmaradó funkciók a közösségszervezés, helyiség, 
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információáramlás. Ezeket mind lehet intézményekben végezni. Véleménye szerint 

intézményi szinten kellene felépíteni ezt a feladatot.  

Tóth Tamás: Koncertek tekintetében kifejezetten a Faluházra gondoltak. Azt, hogy a 

referens ebben a rendszerben nem fog megmaradni, véleménye szerint lefelé nem lobbizni 

kell azért hogy menjen, hanem ellenőrizni, érdeket kell képviselni. A bizottság munkáját 

segítené.  

Tóth Attila: Kérdése, hogy a cselekvési tervnek a táblázatos részében az aktivitások, 

tevékenység, feltételek, eszközök, erőforrás szükségletek mennyi változtatást igényel? Ha jól 

érti, akkor a hely kialakítása, tervezése némi változás, ne az Egészségházban legyen.. úgy 

legyen kimondta, hogy az egészségház funkcióbővítésének vizsgálatával összefüggésben. 

Úgy látja, hogy a legmarkánsabb változási javaslat számára a felelősség telepítése. Ha nem 

ifjúsági referens létrehozása és valahová telepítése, akkor a felelősüket át kellene szabni. 

Hova legyen telepítve? Az jutott eszébe, hogy a kormány a gyermekjóléti szolgáltatást 

létrehozta 1997-ben. Egy fontos funkciót kapott, mégpedig, hogy koordinálja a már meglévő 

szolgáltatások és szakemberek munkáját. Az egészségügyet, az oktatást, a különböző 

gyermeket érintő vizsgálatokat. Erre óriási szükséglet van. Most ezt a Biatorbágyon többen 

csinálnak valamit az ifjúsággal. Faluház, családsegítő és az egyesületek, de úgy tűnik, hogy 

kellene egy konkrétabb, határozottabb koordináció. Hogy lehet ezt nem funkciótelepítése 

nélkül megvalósítani. Az egyenlők között az első gondolattal. Ha nincs utánpótlás meg fog 

szűnni. Csoportok vannak, itt-ott, elszigetelten. A felelőst hogyan állapítsuk meg? 

Bodorkos Ádám: Van egy cselekvési terv, egy valamit hiányol belőle, akkor a prioritási 

sorrend. Több egyeztetés útján fog körvonalazódni, hogy lesz vagy sem ifjúsági referens. 

Készítsen egy olyan cselekvési tervet, amiben nincs ifjúsági referens, hogy az egyes 

témákhoz felelősöket ad.  

Varga László: Javaslata szerint még egyeztető tárgyalások lefolytatására lenne szükséges.  

Tóth Attila: A beadott cselekvési tervről nem lehet jó szívvel dönteni. Elfogadta az egyeztető 

tárgyalás lehetőségét. Köszöni a jó ötleteket, pontosító irányokat. A megbeszélésen 

résztvevő személyekkel konzultálni fognak.  

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta, szavazásra tette fel a napirendet.  

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 
  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

1/2015.( I.19.) határozata 

 

Biatorbágy Város ifjúságpolitikai koncepciójáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta Biatorbágy Város ifjúságpolitikai koncepciójáról szóló cselekvési 
tervet és annak az ülésen elhangzott módosításokkal történő átdolgozását javasolja. 
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2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi intézmény-felújítási programjáról 
 

Bodorkos Ádám: Kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban, hogy mi alapján készült a 
költségbecslés? 

Győri Ferenc: Egyrészt konkrét árajánlatok alapján, másrészt becslés útján lett 
megállapítva. . 

Bodorkos Ádám: Volt versenyeztetés az ajánlatok között? 

Dr. Révész Zoltán: Versenyeztetés akkor van, ha már van döntés az elvégzendő 
munkákról. A korábbi évektől eltérően azért lett összeállítva a lista, hogy a költésvetés 
megalkotásakor a Képviselő-testületnek legyen rálátása arra a mennyiségre, ami felmerül a 
település tekintetében.  

Nánási Tamás: Az előterjesztés felsorol mindent és 1. számot kapott az,ami prioritást 
érdemel. A védőnői szolgálat részére a tetőszerkezet helyreállítása, javítása, 300.000 
forintos tétel van prioritás nélkül megadva. Ez a táblázat 266-os tétele. Javasolja, ennek a 
tételnek az 1. prioritás megadását. Ezen kívül javasolja, hogy a Szabadság utca 8. szám 
alatti ingatlan tetőszerkezetének felülvizsgálatát kéri. Többször jelezte, most kéri annak az 
azonnali vizsgálatát és ha hiba jelentkezik, annak felvételét.  

Varga László: A kérést továbbította a jegyző úr felé, konkrét választ még nem kapott. 
Kérdése az intézményvezetők felé, hogy az a lista,a mi elkészült az számukra is minden 
javításra váró tétel bekerült-e? 

Tóth Attila: A táblázat megfelel a jelen javítási feladatok szükségességének. Győri Ferenc 
megkereste őket és minden javítási munka bekerült a táblázatba.  

Regős Zoltánné: Egy nem került fel, ami gondot jelentett a bölcsődében. A fűtés csonkjai 
közül két szelep nem bírta a téli időjárást és azok tönkrementek és az egyik csoport beázott. 
Ez a két csonk azonnal cserére került. Ezeknek a csonkoknak a hőszigetelése nem került fel, 
amit meg kell oldani, mert ez egy sürgős probléma. Ezek a padlás területén le vannak 
bizonyos fokig szigetelve, de nem olyan mértékben, hogy egy -9,-10 vagy akár -19, -20 fokot 
kibírnának. .  

Bodorkos Ádám: Több hozzászólás nem volt, így a módosító javaslatokat teszi fel 
szavazásra:  

1. A 266. számú tételnek 1. prioritás megadását javasolja. 

2. A Szabadság utca 8. szám alatti ingatlan tetőszerkezetének azonnali 

felülvizsgálatát javasolja. 

3. A Gólyafészek Bölcsőde fűtésrendszerének teljes körű felülvizsgálatát javasolja. 

A bizottság 4 igen egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a módosító javaslatokat elfogadta.  
 
Bodorkos Ádám: A módosító javaslatokkal együtt teszi fel szavazásra a határozati 
javaslatot.  
 
A bizottság 4 igen egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

2/2015.( I.19.) határozata 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi intézmény-felújítási programjáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta a következő módosításokkal a határozati javaslatot elfogadásra 

javasolja: 

1. A 266. számú tételnek 1. prioritás megadását javasolja. 

2. A Szabadság utca 8. szám alatti ingatlan tetőszerkezetének azonnali 

felülvizsgálatát javasolja. 

3. A Gólyafészek Bölcsőde fűtésrendszerének teljes körű felülvizsgálatát javasolja. 

 

3) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben 2014. IV. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről 

Bodorkos Ádám: Írásos előterjesztést megkapták. Mivel hozzászólás nem volt szavazásra 
teszi fel a határozatot. 

A bizottság 4 egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) mellett 
az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

        3/2015.( I.19.) számú határozata 

Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben 2014. IV. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2014. IV. 
negyedévben, szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és 
természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú 
rendeletének 3. § (3) bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú 
rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában foglaltak alapján Biatorbágy Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 
beszámolót jóváhagyja.  
 
 
4) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. évi munkatervéről 
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Bodorkos Ádám: Az előző bizottsági ülésen is tárgyalásra került a bizottság munkaterve. A 
jelenlegi határozati javaslatba bekerült Tóth Attila javaslata, mely szerint a helyi 
Esélyegyenlőségi program felülvizsgálatáról szóló napirend 2015. októberében kerüljön 
tárgyalásra.  

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazat mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

4/2015.( I.19.) határozata 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. évi munkatervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadta Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. évi 

munkatervéről szóló határozati javaslatot. 

 

5) Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2014. évi működéséről 

Bodorkos Ádám: Felkéri Regős Zoltánnét a beszámoló ismertetésére.  
 
Regős Zoltánné: Az előző évekhez képest a múlt év volt a legjobb. Elmondta, hogy a 
gyerekek egyre kevésbé betegedtek meg és a beszoktatás is gördülékenyen működött. A 
férőhelyhez képest magas a bölcsődében jelentkezők száma. Ezt a problémát hidalja át a 
szolgáltatási rész, mint a játszócsoport, ahol a gyermekeket megadott óraszámban tudják a 
munkájukba visszatérő szülők igénybe venni. Időszakos gyermek felügyeletet is igénybe 
tudják venni azok a szülők, akik hetente 2-3 alkalommal jár munkába. Az étkezéssel 
kapcsolatban volt egy átmeneti időszak. Hiszen az idei év januári jogszabályi módosítás 
miatt a bölcsőde múlt év szeptemberétől változtattak az étkezési szokásokon. A Só szoba is 
kihasználásra kerül, hisz a gyerekek heti kétszer veszik igénybe, ami erősíti a gyermekek 
immunrendszerét. A szabadlevegőn való időszak is jelentős, testmozgás is mindennapos. 
Van egy lábtorna szoba, ahol mezítlábas gyakorlatokat végeznek az egyéni fejlesztés mellett 
a gyerekek. Fejlesztő pedagógus segíti a bölcsődébe járó kisgyermekeket. Elmondta azt is, 
hogy az alacsony bérezések miatt 5 kolléga pálya sajnos elhagyó lett. Dr. Száray Eszter 
hetente figyeli a gyermekek fejlődését. Értekezleteken, házi továbbképzések során alakul ki 
a fejlesztés tekintetében. A közelben lévő óvodával is jó viszony alakult ki. Elmondta, hogy a 
szülői értekezleten minden szakember részt vesz, kérdéseket tehetnek fel a szülők 
számukra, megismerhetik őket.  

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

5/2015.( I.19.) határozata 

 

Beszámoló a Gólyafészek Bölcsőde 2014. évi működéséről 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és átruházott hatáskörében elfogadta a Gólyafészek Bölcsőde 
2014. évi működéséről szóló beszámolót. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

6) A 2014. évi Egészségnap szakmai és pénzügyi beszámolójáról 
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt szavazásra teszi fel a beszámolót.  
 

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

6/2015.( I.19.) határozata 

 

A 2014. évi Egészségnap szakmai és pénzügyi beszámolójáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a szóló a 2014. évi Egészségnap szakmai 
és pénzügyi beszámolójáról határozati javaslatot. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 
 
7) Tájékoztató a 2014. évi lisztérzékenység szűrőprogramról 
 

Bodorkos Ádám: A Cödimed Kft írásos tájékoztatóját a 2014. évi lisztérzékenység 
szűréséről megkapták. Mivel hozzászólás nem volt szavazásra teszi fel a benyújtott 
tájékoztatót.  

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

7/2015.( I.19.) határozata 

Tájékoztató a 2014. évi lisztérzékenység szűrőprogramról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadta a 2014. évi lisztérzékenység szűrőprogramról szóló 

tájékoztatót. 

8) Az elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről 
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Bodorkos Ádám: Írásos előterjesztést megkapták, mivel kérdés nem merült fel, ezért 
szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

8/2015.( I.19.) határozata 

 
Az elsősegélynyújtó tanfolyam szervezéséről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja az elsősegélynyújtó tanfolyam 
szervezéséről. 
 
Varga László: Kérése a bizottság tagjaihoz. Kinevezése után minden érintett intézményt 
felkeresett és azt tapasztalta, hogy nagyon jó néven vették a látogatását. Szeretné 
szorgalmazni, hogy az egyes szakbizottságok tegyenek látogatást a szakterületükhöz tartozó 
intézményekbe, ismerjék meg működésüket.  
 
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, a nyílt ülést .. 
18 36  órakor bezárta.  
 

k.m.f. 
 

 Bodorkos Ádám                                                        Szanyi József                                                  
                   bizottsági elnök                                                         bizottsági tag 

 

 

 

 


